



# Protokoll Styrelsen

---

Hampetorp-Odensbackens IF

Odenvallen 2025-04-15 kl 18.30

Närvarande: Tony Olsson, Martina Stannisson, Johan Stannisson, Jenny Stannisson, Pernilla Tegin, Veronica Hedgren & Helena Hiltunen.

## §1 Mötets öppnande

Jenny hälsar välkommen till kvällens möte. Särskilt välkommen hälsas Torbjörn Jonsson som besöker oss till en början av mötet. Torbjörn är kassör och byggansvarig i Föreningshuset Rotundan.

Torbjörn pratar om diverse bidrag som kan sökas till Föreningshuset Rotundan. Han är i färd med att söka bidrag, bland annat från Jordbruksverket. Nu finns ett konto för Föreningshuset Rotundan och de har fått ett litet startbidrag från Örebro kommun. Kalkyl är gjord och Torbjörn berättar i korta drag om vad som behöver göras, vilket så klart är en hel del.

Vi tackar Torbjörn för en trevlig träff och vi går vidare med vårt möte.

## §2 Dagordning och föregående protokoll

Dagordningen och föregående protokoll godkänns.

## §3 Ekonomi

Vi planerar att använda isrinken till vår verksamhet då vi nästa vinter kommer att börja med skridskoskola.

Vi beslutar att gjuta marken i isrinken till en kostnad av 190 000 kr. Då kan den användas året om, bland annat till inlines-åkning.

Vi kommer att beställa overaller till ungdomslagen för cirka 100 000 kr.

På nästa möte ska vi sätta budget.

Vi pratar om betalkort, Veronica har varit på banken och beställt kort till sig och Tony.

## §4 Övriga frågor

Vi pratar om vem som kan vara representant från HOIF i Föreningshuset Rotundan.

Vi ska ordna domarutbildning 5 mot 5 och 7 mot 7. Tony tar kontakt med Camilla på Förbundet, vi behöver sätta datum för utbildningen. Vi behöver utse någon som är domaransvarig.

Vi ska ha ledarmöte den 22/4 kl 19.00. Inför det mötet ska alla ledare ha lämnat in registerutdrag.

Vi pratar om att vi ska ha en stående punkt på varje möte som rör anläggningen. Vi pratar om städning av omklädningsrum med mera, om vi ska ordna så att lagen har detta samma vecka som de har kioskvecka? Vi behöver sätta upp en lapp på de som har egna omklädningsrum om vad som behöver göras, som en checklista.

Vi planerar för Valborg; Brandbilen kommer. Alla lagen ska baka, Tony mailar ut till lagen om detta. Fikat kan lämnas till Martina på tisdag kväll eller vid 17-tiden på Odenvallen på Valborg. Jenny skriver ihop en inbjudan som ska läggas ut på Facebook och Laget.se.

Veronika lyfter frågan om det finns några starttankar kring att bilda ett tjejlag för 2017. I nuläget är de ett blandlag men det börjar märkas att tjejerna behöver spela för sig själva.

Innehållet på Laget.se behöver uppdateras. Det är bland annat gamla styrelsemedlemmar kvar som kontaktpersoner.

## **§6 Nästa möte**

Torsdag den 15 maj kl 19.00.

## **§7 Mötet avslutas**

Tony tackar och avslutar mötet.

## **Ordförande**

Tony Olsson

## **Sekreterare**

Helena Hiltunen